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Inleiding 
Onze vereniging Historische Kring D´ Oude School bestaat op 30 maart 2022 dertig jaar. We 

willen er aandacht aanbesteden, maar…. in de eerste maanden van 2022 golden nog wel 

enkele beperkingen over het samenkomen i.v.m. corona. Met enige voorzichtigheid  konden 

we elkaar weer ontmoeten en onze activiteiten opstarten. Onze ontvangst- en werkplek werd 

gerenoveerd. Dat zorgde weer lange tijd voor ongemak. We gingen open en weer dicht en 

weer open. Enkele maanden konden we niet terecht in ons onderkomen aan de 

Kometenlaan. 

 

Bestuur 
In 2022 vergaderde het bestuur zes keer. Alle bijeenkomsten konden fysiek plaatsvinden. Op de 

vergaderingen spraken we over bestuursaangelegenheden zoals o.a. de financiën. Voor zover 

het niet noodzakelijk was elkaar in levende lijve te ontmoeten onderhielden we contact via e-

mailverkeer en telefonisch. 

Ook de ALV waarop het jaar 2021 werd behandeld konden we gelukkig fysiek organiseren in het 

gebouw van WVT aan de Talinglaan in Bilthoven. 

 

Het aantal leden loopt gestaag terug. op 31 december 2022 bedroeg het aantal leden nog 381. 

Veelal wordt het lidmaatschap beëindigd wegens overlijden van het lid. Andere leden raken 

dikwijls door ouderdom de interesse kwijt en zeggen hun lidmaatschap op. Evenwel mochten 

we op de Marktdag in september 2022 maar liefst 16 nieuwe leden welkom heten. Zij 

ontvingen als welkomstgeschenk maar liefst drie boeken over historische onderwerpen die De 

Bilt betroffen. 

Het bestuur is zich bewust van de terugloop van het aantal leden. Het bestuur probeert acties 

te organiseren die het ledenaantal weer wat kunnen opkrikken. In contacten met de Historische 

Vereniging Maartensdijk en de Historische Vereniging Den Dolder blijkt telkens weer dat ook zij 

worstelen met het werven van nieuwe leden. 
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In oktober gingen wij in op een uitnodiging van het bestuur van de Historische Vereniging Den 

Dolder. In een open gesprek hebben wij over en weer elkaar geïnformeerd over onze 

activiteiten. We spraken in ieder geval af daar waar onze wederzijdse activiteiten mogelijk 

kunnen overlappen, onze werkgebieden grenzen immers aan elkaar, porberen we samen te 

werken. 

 

Op 17 oktober heeft de voorzitter namens de vereniging bij een herdenking bij ´Het Kruis op de 

Berg´ in Veenendaal bloemen gelegd bij het monumentje aldaar. Op die plek werden kort voor 

de bevrijding onze plaatsgenoten en verzetsstrijders Philip de Leeuw en Pieter ter Beek 

gefusilleerd. 

 

Op de ALV die gehouden werd op 6 april 2022 werd Jan van den Hooff voorgesteld als 

bestuurslid namens de redactie van De Biltse Grift. In het bestuur hebben naast de voorzitter, 

penningmeester en secretaris leden plaats die actief zijn in de redactie van De Biltse Grift, de 

evenementencommissie en de werkgroep ict. Ook namens de onderzoeksgroep is er een plek in 

het bestuur. Deze plaats is momenteel vacant. 

 

 Op verzoek van de leden gedaan op de ALV in april heeft het bestuur een rooster van aftreden 

gemaakt. Dat zal op de ALV in 2023 worden gepresenteerd. 

 

De samenstelling van het bestuur in 2022 is als volgt: 

Voorzitter Paul Meuwese 

Secretaris Pieter Dissel 

Penningmeester Heleen Rima 

Namens de redactie BG Jan van den Hooff 

Evenementencommissie Marcel Jansen 

ICT Jaap Akkermans 

Onderzoeksgroep vacant 

 

Historische Kring D’ Oude school 30 jaar 
Op 30 maart 1992 werd de vereniging Historische kring D’ Oude school opgericht, zo vermelden 

de statuten. In 2022 was dat dus 30 jaar geleden.  

In de eerste maanden van 2022 konden we er wegens de heersende pandemie nog niet zeker 

van zijn dat we veel aandacht konden besteden aan deze mijlpaal. Wel werd  al door Ellen 

Drees  een tentoonstelling voorbereid. (Zie verder onder evenementencommissie) 

Bij het septembernummer van De Biltse Grift ontvingen alle leden een presentje. Het door 

Anne Doedens geschreven boekje ‘Moord en brand op het platteland, de dorpen van De Bilt en 

de Vechtstreek in 1672-1673’ troffen ze aan bij het kwartaalblad. 
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Verenigingsblad / Nieuwsbrief 
In 2022 verschenen 4 edities van De Biltse Grift, met in totaal 23 artikelen van uiteenlopende 
aard. De redactie streeft naar afwisselende artikelen in afwisselende stijl uit de geschiedenis 
van De Bilt. Aandacht werd besteed aan afbeeldingen van vroeger en nu, met als bijzondere 
vondst de oude glasnegatieven waarover Hans Lägers een verhaal schreef. De rubriek van Wim 
Krommenhoek over zijn reis langs de kunst in De Bilt liep in het decembernummer ten einde. 
Hij had voor deze serie 17 afleveringen geschreven. We gingen terug in de geschiedenis met 
archeologische bodemvondsten van een middeleeuwse liefdesring en 17de-eeuwse munten, de 
oude Steenweg in de 17de eeuw,  via de recentere geschiedenis van een oude woning, een 
winkel, een winkelstraat, de geschiedenis van Jagtlust en Bilthoven Biologicals. En ja, toen we 
bemerkten dat een mooi boekje over het rampjaar 1672 zou worden bijgesloten, voelden we 
ons genoodzaakt om er in De Biltse Grift ook aandacht aan te besteden. We  verdiepten er in 
hoe de bewoners van De Bilt dat rampjaar beleefd hadden. Dat verscheen in het 
septembernummer. Helaas is bij PostNL een deel van die nummers zoek geraakt en is nooit 
opgelost waar die zijn gebleven. De redactie heeft het ontstane gat kunnen opvullen met het 
toesturen van een digitale versie aan lezers, hetgeen natuurlijk niet te vergelijken is met een 
fysiek tijdschrift. De redactiecommissie bestaat uit 7 leden: Jan van den Hooff,  voorzitter;   
Henri L’Honoré Naber, secretaris;  Loes Meijer, lay-out;  Abe Postema, redacteur;  Joke van der 
Wiel, redacteur en correctie;  Corry van der Hoeven, correctie en Ed Heuvink, redacteur. 
Voor de uitgaven van 2022 heeft de commissie maar 2x fysiek vergaderd. Deels door de nasleep 
van de corona, deels door ongelukkige samenloop van omstandigheden.  Maar er vond wel 
intensief e-mailverkeer plaats. Omdat de laatste tijd de helft van de redactieleden met 
verminderde kracht het werk heeft kunnen doen en op dit moment nog aan het revalideren is, 
zijn we op zoek naar nieuwe redactieleden, die de commissie kunnen versterken. Ook is de 
redactiecommissie voortdurend op zoek naar nieuwe kopij voor het blad, waarbij we proberen 
meerwaarde te bieden en geen artikelen te produceren, die al in het Online Museum of in een 
lokaal krantje  hebben gestaan. De redactiecommissie streeft er naar om de lezers verdieping 
van de reeds bestaande kennis te bieden.  
 

Huisvesting 
Onze ontvangst- en werkruimte aan de Kometenlaan 399A die wij huren van SSW is enige tijd 

geteisterd door forse lekkages vanuit de woning boven onze ruimte.  Aanvankelijk kon het lek 
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niet goed boven water gehaald worden, totdat er werd besloten door de verhuurder om de 

leidingen in de woning rigoureus aan te pakken. De maatregelen die wij hadden genomen ter 

bescherming van onze inventaris konden worden opgeschort totdat ook onze ruimte grondig 

gerenoveerd werd.  

De keuken en het toilet werden in zijn geheel inclusief tegelwerk vernieuwd. De plafondplaten 

werden door nieuwe vervangen. De lichtbakken werden vernieuwd en zijn nu voorzien van led 

licht. De oude radiatoren maakten plaats voor nieuwe als ook de leidingen van de cv. Alle ruiten 

werden vervangen door nieuw dubbelglas. Op een aantal plaatsen werden vaste ramen lopend 

gemaakt, zodat we nu beter kunnen ventileren. 

Mede op verzoek van degenen die regelmatig op de Kometenlaan werkzaam zijn besloot het 

bestuur de aanwezige niet meer functionerende raambekleding te vervangen. Zo werden voor 

alle ramen nieuwe jaloezieën geïnstalleerd. 

Van eind augustus tot begin december was onze werkruimte niet te gebruiken. Onze inventaris 

lag op diverse plaatsen opgeslagen bij leden thuis en in een door de aannemer beschikbaar 

gestelde afsluitbare container. Vanaf begin december is met de hulp van velen onze ruimte 

opnieuw in gebruik genomen. 

 

Evenementencommissie 
De tentoonstelling “75 jaar Bevrijding” was in april en mei nogmaals te zien. In april in de 

Openbare Bibliotheek in Het Lichtruim en in mei in de Hobbemaflat. 

Na de ALV op 6 april hield Ellen Drees een lezing met als onderwerp de vrij onbekende architect 

N.J. Kamperdijk. In de Dorpstraat en aan de Soestdijkseweg Zuid staan enkele huizen die 

gebouwd zijn naar zijn ontwerp. Hij had ook bemoeienissen met het station in Bilthoven en de 

Hervormde Kerk in Zeist.  

Het leek een goed idee om vanwege ons dertigjarig bestaan iets te doen voor de jeugd. Er werd 

een scholenproject bedacht.  Leerlingen van de groepen 7 van de basisscholen werd gevraagd 

om te laten zien hoe De Bilt / Bilthoven er over dertig jaar zou uitzien. Jammer genoeg sloeg het 

project niet erg aan. Slechts een school deed mee, t.w. Basisschool Wereldwijs die gehuisvest is 

in Het Lichtruim. 

 

 
 



 

 

 

 

 Jaarverslag 2022 Historische Kring D’ Oude School  
 
 

 

5 

De tweede zaterdag van september is de nationale monumentendag. En in De Bilt Marktdag. 

Een braderie en oldtimer markt rondom de Oude Kerk. Helaas voor de laatste keer. Onze 

vereniging stond er met een kraam. Die werd druk bezocht. We mochten die dag maar liefst 16 

nieuwe leden verwelkomen. Op diezelfde dag was er in het gebouw ‘De Oude School’ aan de 

Burgemeester De Withstraat een door Ellen Drees samengestelde tentoonstelling te zien. Het 

onderwerp van de tentoonstelling was de geschiedenis van de school zelf. Naast het vele 

fotomateriaal was Ellen Drees zelf aanwezig om aanvullend over de geschiedenis van de school 

te vertellen. 

Onze actieve vrijwilligers werden op 29 september uitgenodigd voor een bezoek aan Fort 

Vechten alwaar ze in twee groepen een interessante rondleiding kregen. 

In september konden onze leden die lid zijn van de RABObank op ons stemmen. De Clubsupport 

actie bracht een bedrag van 794,16 euro op. 

Omdat het wegens coronabeperkingen niet eerder kon was er pas in het weekend van 15 op 16 

oktober gelegenheid om iets van onze eigen dertigjarige geschiedenis te laten zien. De zaterdag 

was de drukst bezochte dag. We mochten op die dag een nieuw lid van de 

evenementencommissie begroeten. Welkom Korine Hazelzet. 

 

 
 

De commissie evenementen was in 2022 als volgt samengesteld: Ellen Drees, Margrit Idsinga, 

Ton de Boer, Donald Noorhoff, Henk Rietveld, Korine Hazelzet en Marcel Jansen. 

 

ICT / Website 
In de loop van 2022 gaven de medewerkers van de beeldbank te kennen dat ze graag zouden 

zien dat de beeldbank voor derden bereikbaar gaat worden, m.a.w. geraadpleegd kan worden 

via onze website. 

Daarvoor is onderzoek gedaan naar de mogelijkheden. Dat heeft ertoe geleid dat twee 

medewerkers in 2023 een cursus gaan volgen bij DeventIT. Dit bedrijf levert ook een format om 

onze beeldbank toegankelijk te maken. 

We zijn blij dat we Annemarie Rima bereid hebben gevonden om samen met Harry Luiten, de 

webmaster op de achtergrond, de sociale media te onderhouden. 


